
Orgán verejnej moci: Hlavné mesto Slovenskej republiky Bratislava. 

 

Názov petície: Petícia za vylúčenie verejnej dopravy na Vrančovičovej ulici v Bratislave. 

 

Predmet petície: Predmetom petície je žiadosť občanov o vylúčenie verejnej dopravy na ulici 

Vrančovičova v mestskej časti Bratislava – Lamač 

 

 

Počet osôb: 219 občanov 

 

Oznámenie výsledku vybavenia petície:  

Verejná doprava je v súčasnosti po ulici Vrančovičova zabezpečovaná pravidelnou dennou 

linkou Mestskej hromadnej dopravy (ďalej len „MHD“) č. 30 (Dúbravka – Bory – Lamač – 

Patrónka) a nočnou linkou č. N37 (Hlavná stanica – Záhorská Bystrica). V prípade zrušenia 

možnosti prejazdu cez ulicu Vrančovičova by predmetné linky boli vedené len po ulici 

Hodonínska, následkom čoho by bolo zrušenie priamej obsluhy časti Lamača, alebo by boli 

predmetné linky vedené obojsmerne po ulici Podháj s obratom na obratisku Lamač. 

Vzhľadom na dĺžku trasy by takéto obojsmerné presmerovanie cez ulicu Podháj znamenalo 

nárast cestovného času pre cestujúcich, nárast potreby vozidiel a vodičov do výpravy, ako aj 

dopravných výkonov. Ďalšou avšak nie ihneď realizovateľnou možnosťou je obojsmerné 

vedenie predmetných liniek po ulici Podháj s obratom na križovatke ulíc Podháj a Cesta na 

Klanec, pričom však pri tejto možnosti je potrebné zabezpečiť výstavbu adekvátneho 

obratiska s prislúchajúcimi odstavnými plochami a sociálnym zariadením vodičov. Takéto 

riešenie by na jednej strane minimalizovalo nárast prevádzkových nákladov, avšak na druhej 

strane by sa týmto riešením zhoršila dostupnosť MHD pre časť obyvateľov z okolia 

súčasného obratiska Lamač, kde by po novom už linky MHD nezachádzali. Zároveň, 

uvádzame, že Metropolitný inštitút Bratislavy spracoval architektonickú štúdiu „Revitalizácia 

Vrančovičovej ulice“ s cieľom obnoviť verejný priestor a upokojiť dopravu na ulici 

Vrančovičova. Projekt revitalizácie zahŕňa stavebné úpravy, ktoré znížia rýchlosť 

prechádzajúcich vozidiel, čím sa zvýši bezpečnosť a zníži sa dopad hluku a exhalátov na 

prostredie. Zároveň pred realizáciou návrhov v štúdii, hlavné mesto plánuje vypracovanie 

projektu organizácie dopravy na vytvorenie zóny najvyššej dovolenej rýchlosti 30 km/h a 

osadenie spomaľovacích vankúšov na ulici Vrančovičova.  

Vzhľadom na vyššie uvedené hlavné mesto nesúhlasí s vylúčením verejnej dopravy na ulici 

Vrančovičova a má za to, že linky MHD sú prevádzkované v prospech obyvateľov 

a predpokladá, že s pokračujúcou prevádzkou MHD po tejto ulici dôjde k upokojeniu 

dopravy.  

 


